
Vragen Subsidiebeleid 

 

1. We hechten waarde aan het profijtbeginsel? Hoe meer mensen hier gebruik van 
maken hoe hoger het bedrag.  Kan je aangeven per subsidiebedrag hoeveel 
mensen hier profijt van hebben? 

2. Indirecte subsidies. Wanneer kunnen we een overzicht ontvangen? (voor de 
raad). 

3. We zien 1  kerkelijke organisatie en nog niet eens uit Oudewater. Jeugdvereniging 
Gabriel. Waarom is dit toegekend? Komen ook andere kerkelijke organisaties in 
aanmerking? Onder welke voorwaarden? 

4. Sinterklaas. Hoort dit niet betaald te worden uit de kas van onze ondernemers? 
Zij verdienen het meeste aan dit commerciële feest. 

5. Stadsteam Oudewater. Ons belangrijkste coördinerende team binnen 
Oudewaterse zorg. Waarom in dit rijtje? 

6. Hoeveel subsidie aanvragen zijn er vorig jaar geweigerd? En op welke gronden? 
 
Jan Broere  
ChristenUnie-SGP 
 

 


